

ipega®

P4 充电座

产品说明书(PG-9180)



产品特点:

1. 本产品适用于P4游戏手柄进行充电使用;
2. 具有过流、短路保护功能,有效防止设备外部意外短路;
3. 支持双手柄充电功能,更好的节约空间及电源设备;
4. 具有充电及饱和指示功能,清晰直观的了解当前充电状态;

产品技术参数:

工作电压: DC 4.8-5.5V;

允许充电电流: <800 mA(单个手柄);

产品使用说明:

1. 将产品接入DC5V2A电源适配器或游戏主机USB接口,产品电源指示灯亮起, 两路充电状态指示灯显示;
2. 将P4手柄对应充电口插入充电座后, 等待3秒左右, 相对应的充电状态指示灯会由绿色转变为红色, 此时手柄为充电状态; 当手柄充满后红色指示灯转变为绿色, 此时手柄为饱和状态;
3. 两路充电操作方法相同;

注意事项:

- ①本产品自带过流、短路保护, 使用本产品时建议配套使用标准带有保护功能的电源适配器, 以防发生意外损坏产品及手柄;
- ②P4手柄快充满电时, 充电指示灯存在与P4主机提示不符合的现象, 此为正常现象;
(例如: P4手柄充电指示已经指示充满, 但是进入P4主机查看依然在充电)
- ③P4手柄电池低压被保护后, 插入本产品充电, 指示灯会不准确, 此为正常现象;
(例如: P4手柄电池低压被保护后, 插入产品进行充电, 充电指示灯短时间内依然显示绿色或者绿色与灯色之间闪烁)

产品清单:



充电座 x1



说明书 x1



Micro USB线 x1

产品专利号: ZL201930240875.2

ipega®

P4 Charging Dock

User manual(PG-9180)



Application Instruction:

1. This is a charging dock for P4 gamepad;
2. With over current & short circuit protect function, effectively prevent unexpected short circuit of external device.
3. Support charging 2 gamepad simultaneously, can save more space and power unit.
4. With charging indicator, clearly indicate current charging status.

Electrical Parameter:

Working voltage: DC 4.8-5.5V;
Permissible charging current: <800 mA(Single gamepad)

Operation instructions:

- 1 . Plug the product in DC5V2A power adapter or the USB port of game console, product power indicator light on, two way charge indicator lights indicate charging status.
- 2 .Plug P4 gamepad in the corresponding charging port, wait about 3 seconds, the corresponding charge indicator light will turn red from green, gamepad is in charging status; The red indicator light will turn green while fully charged, the gamepad is in saturation status;
- 3 .The operated method of two way charging is same.

Notes:

- ① This product have over current & short circuit protect function, suggest using standard power adaptor with protect function, to prevent accident damage the product & gamepad;
- ② When P4 gamepad is about to fully charged, the charge indicator light status do not correspond with the prompt of P4 console, this is normal phenomenon;
(e.g.: The charge indicator light indicate fully charged already, but P4 console show it is still in charging)
- ③ Plug P4 gamepad in this product for charging after the gamepad low-voltage battery was protected , the indicator light is incorrect, this is normal phenomenon; (e.g.: Plug P4 gamepad in this product for charging after the gamepad low-voltage battery was protected, the indicator light will shows green or will be alternately flashes green and red in a short time.)

Accessories List:



Charging dock x1



User Manual x1



Micro USB Cable x1

Patent No.: ZL201930240875.2